



### Secretary

Günter Eberhard

Bronnhaldenweg 11, 72202 Nagold

Tel: +49 1520/358 9498

E-Mail: secretary@eaasdc.eu

**Dear Club Officers,  
dear readers,**

**Liebe Clubvorstände,  
liebe Leser,**

### Application of regular membership

The following club has been accepted as provisional member and has applied for regular membership in the EAASDC as of 1 April 2025. All required documents were submitted in due time and have been checked by us. All conditions and requirements according to the statutes of the EAASDC have been fulfilled. As long as no concerns, queries or objections are submitted to us in writing by 21 March 2025, the EAASDC Board will decide on the admission of this club at its next meeting or by circular resolution.

### Antrag auf reguläre Mitgliedschaft

Der folgende Club wurde als vorläufiges Mitglied aufgenommen und hat Antrag auf reguläre Mitgliedschaft zum 01.04.2025 in der EAASDC gestellt. Alle erforderlichen Unterlagen wurden fristgerecht eingereicht und sind von uns geprüft. Alle laut Satzung der EAASDC nötigen Auflagen und Forderungen sind erfüllt. Soweit keine Bedenken, Rückfragen oder Einsprüche bis 21. März 2025 schriftlich bei uns eingereicht werden, wird der EAASDC-Vorstand bei seiner nächsten Sitzung oder durch Umlaufbeschluss über die Aufnahme dieses Clubs entscheiden.

<b>Clubname: Rhythm Round Dancers RDC (Club No. 72141)</b>		
Tanzprog.: RD	Tag/Day: <b>Di/Tu</b>	Uhrzeit/Time: <b>19:30-22:00 Uhr</b>
Cuer: <b>Johanna Burger und Konrad Maerzke (alternately/im Wechsel)</b>	Tanzplatz/Dance address: <b>Volkshaus Mannheim-Neckarau e.V. Rheingoldstr. 47-49 68119 Mannheim-Neckarau</b>	

E-Mail: <b>andreas.campen@gmx.de</b>	www Club:
Bundesland/Land: <b>Baden-Württemberg</b>	Mitglieder/Members: <b>12</b>
Kontaktadresse/Contact address: <b>Andreas Campen</b> <b>Telefon: +49 170-9133121</b>	Postanschrift/Mailing address: <b>Andreas Campen</b> <b>Rhythm Round Dancers RDC</b> <b>Im Eichbäumle 97</b> <b>76139 Karlsruhe</b>

### **Acceptance as regular member**

The information about the new members was published in the October 2024 issue of the Bulletin. Until the end of November 2024, no questions or remarks to this application were received. The Board has decided to accept this club as new member to the Association:

### **Aufnahme als reguläres Mitglied**

Die Informationen zu den neuen Mitgliedern wurden in der Ausgabe vom Oktober 2024 des Bulletins veröffentlicht. Bis Ende November 2024 waren keine Fragen oder Bedenken eingegangen. Der Vorstand hat beschlossen, diese Clubs als Mitglied in die EAASDC aufzunehmen:

**TuT's Travellers (Club No.72142)**  
**Never Ending Class (Club No.72144)**  
**Duke Town Promenaders (Club No.70340)**

### **Resignation from EAASDC**

### **Austritt aus der EAASDC**

by 31 December 2024	zum 31. Dezember 2024
<b>Lennesteppers SDC (Club No. 72044)</b> <b>Vineyard Weasels SDC (Club No. 70968)</b> <b>Mosel Valley Dancers e.V. (Club No. 70920)</b> <b>Sweet Devils e.V. (Club No. 70562)</b> <b>Load Boat Dreamers e.V. Müllheim (Club No. 70635)</b> <b>Sweetheart Tours e.V. (Club No. 70725)</b> <b>Magic Circles SDC e.V. (Club No. 70848)</b> <b>Shadow Chasers (Club No. 70829)</b> <b>A-Group (Club No. 70097)</b> <b>Lucky Luchs Squares e.V. (Club No. 72101)</b>	